
 

Zápis ze zasedání Zastupitelstva města Morkovice – Slížany č. 15, konaného dne 28.11.2016 v zasedací 

místnosti  v budově Agrodružstva v Morkovicích 

 

 
I. Při zahájení bylo přítomno 13 členů městského zastupitelstva 

Omluveni:  Mgr. Barnetová, I. Handlová 

 

Starosta města Mgr. Pavel Horák poděkoval  a předal ocenění dárci krve Vlastimilu Štolfovi za 50 

bezplatných odběrů krve 

 

Návrhová komise: M. Koutňák, Š. Vojtušová 

Ověřovatelé zápisu: P. Jablunka, Mgr. Pešáková 

 
Návrh členů návrhové komise a ověřovatelů zápisu byl schválen jednomyslně. 

 
Program:  1. Zpráva o plnění usnesení 

  2. Zpráva o činnosti rady 

3. Rozpočet města na rok 2017 

  4. Rozpočtové opatření č. 4 

  5. Rozpočtový výhled 

6. Petice za rekonstrukci místní komunikace Kolaříkova I 

7. Petice za rekonstrukci chodníku na ul. Komenského 

8. Petice za zachování mateřského centra Sluníčko 

9. Směrnice na poskytování dotace na opravu nemovitostí 

  10. Majetkoprávní úkony 

  11. Volba člena rady 

  12. Žádost p. Petra Jablunky 

  13. Dotace organizacím 

 

Program byl schválen jednomyslně. 

 

Funkce člena  zastupitelstva se vzdala Monika Ševčíková.  

Novým členem zastupitelstva se složením slibu člena zastupitelstva stala Mgr. Jana Pešáková. 

 
II. Projednávání programu 

1. Zpráva o plnění usnesení 

 Byla podepsaná Akcionářská dohoda mezi městem Kroměříž a Morkovice – Slížany a obcemi Dřínov a 

Zborovice 

 Byla podepsaná kupní smlouva s panem Ludvíkem Mazurem, Morkovice, na pozemek u nádraží č. 2 

 Nebyla podepsaná kupní smlouva se společností REMICH s.r.o., Dřínov, na pozemek  u nádraží č. 3 

 Byla podepsaná kupní smlouva se společností Nádraží Morkovice s.r.o. na pozemek u nádraží číslo 4 

 Nebyla podepsaná kupní smlouva na pozemek p.č. 1918/7 s panem Štefanem Vojtušem, ‚Slížany 

 Byla podepsaná kupní smlouva na pozemek p.č. 220/1 s panem Miroslavem Urbánkem, Morkovice a paní 

Jaromírou Černochovou, Medlov 

 Byla podepsaná  smlouva na koupi  pozemků v k.ú. Morkovice od paní Jiřiny Ošťádalové a pana Lubomíra 

Bleši. 

 

P. Jablunka – Proč nebyla podepsaná smlouva s firmou REMICH s.r.o.? 

Mgr. Horák – Zatím jednáme o podobě smlouvy. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o plnění usnesení. 

Hlasování: Schváleno jednomyslně. 

 

2. Zpráva o činnosti rady města od 11.9.2016 do 21.11.2016. 

Rada města schválila: 

 Zprávu o plnění usnesení 

 Nejvýhodnější nabídku na stavební část rekonstrukce soc. zařízení na hasičské zbrojnici od J. Balšánka 

 Umístění sídla Rodičovské akademie jako zapsaného spolku na adrese 17. listopadu 416 

 Program zasedání zastupitelstva č. 14  

 Výjimku z počtu dětí ve třídě v MŠ, a to na 28. 



 

 Účast místostarosty J. Jablunky na „Vítání občánků“ 

 Smlouvu o budoucí nájemní smlouvě na pronájem smuteční síně se společností Pohřební služba Morkovice, 

Havlíčkova 638 

 Umístění bannerů ODS v rámci předvolební kampaně na veřejné ploše s podmínkou, že zajistí po volbách jejich 

odstranění  

 Odpověď na žádost p. M. Procházky 

 Smlouvu o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene s E.ON Distribuce č.1030032732/001 

 Bezplatné umístění mobilního kontejneru Mobileco na sběr oděvů, obuvi a hraček na parkovišti před zámkem 

2-3 ročně. 

 Poskytnutí°věcných darů v hodnotě 500 Kč pro Kateřinu Borovičkovou, Kamilu Krejčí a Zuzanu Žemžulovou 

 Dodatek č. 2 k SOD s SÚS Kroměřížska na opravu chodníků – zvýšení ceny o 51 746 Kč 

 Výjimku z nejvyššího počtu žáků v devátých třídách ZŠ 

 Výzvu společnosti EUROXAN k zahájení jednání 

 Zrušení usnesení č. 49/I/2 

 Opravu zápisu z jednání rady č. 50 – přesun usnesení „návrh na strukturu zaměstnanců TSMS, p.o.“ z části I. 

rada schvaluje do části II. rada bere na vědomí 

 Změnový list č. 1 – stavba smuteční síně 

 Žádost MŠ o úpravu závazných ukazatelů 

 Žádost MŠ o převod z rezervního fondu do investičního fondu 

 Ve funkci valné hromady sazebník úhrad za poskytování informací společností Technické služby Morkovice-

Slížany, s.r.o. 

 Nesouhlasné stanovisko k výzvě MF k povolení hracích automatů 

 TSMS, p. o., žádost o navýšení závazných ukazatelů 

 Žádost TSMS, p. o., o převod kladného výsledku z doplňkové činnosti hospodaření k 31. 12. 2014 do 

rezervního fondu ve výši 27 676,73 Kč 

 Žádost o změnu investičního příspěvku od zřizovatele z roku 2015 na elektrifikaci komunálu ve výši 41 470,-

Kč na provozní příspěvek 

 Žádost firmy Profi Trades CZ, s. r. o., o umístění sídla společnosti na adrese Kolaříkova 879, Morkovice 

 Způsob provedení opravy střechy v budově č. p. 879 – výměna části krytiny včetně nátěru za 150 000,-Kč 

 Peněžitý dar pro dárce krve J. Roháče ve výši 600,-Kč, R. Přibyla ve výši 600,-Kč, V. Štolfu ve výši 500,-Kč 

 Změnu usnesení rady města č. 2016-14-46 ze dne 22.6.2016 na: „Rada města schvaluje uzavření 

veřejnoprávních smluv o zabezpečení provedení zápisů údajů do informačního systému územní identifikace 

adres a nemovitostí s obcemi: Uhřice, Počenice – Tetětice, Dřínov, Prasklice, Pačlavice, Nítkovice, Hoštice, 

Kunkovice, Litenčice.“ 

 Odvod z investičního fondu TSMS, p. o., do rozpočtu zřizovatele do 10. 12. 2016 ve výši 600 000,-Kč 

 Změnu veřejnoprávních smluv uzavřených s obcemi Uhřice, Počenice – Tetětice, Dřínov, Prasklice, Pačlavice, 

Lhota, Nítkovice, Hoštice, Kunkovice a Litenčice, ve kterých se ruší výkon přenesené působnosti na úseku 

projednávání přestupků a zůstává výkon přenesené působnosti na úseku sociálně právní ochrany dětí 

 Zpracování žádosti o dotaci na opravu místní komunikace Nádražní I. MěÚ Morkovice - Slížany 

 ZŠ žádost o úpravu závazných ukazatelů na rok 2016 

 Úhradu ½ rozdílu vodného mezi hlavním vodoměrem a odečtovými vodoměry z rozpočtu města 

 TSMS, p. o., převod kladného výsledku hospodaření z hlavní činnosti, vykázaného k 31. 12. 2015 ve výši 552 

677,30 Kč na účet 432 

 TSMS, p. o., převod kladného výsledku hospodaření z doplňkové činnosti, vykázaného k 31. 12. 2015 ve výši 

78 623,49 do rezervního fondu na účet 413 

 Dodatek č. 1 k Nájemní smlouvě s Agrodružstvem Morkovice 

 ZŠ zvýšení ročních odpisů 

 Zaslání žádosti ŘSZK k doplnění svislého a vodorovného dopravního značení ve dvojité zatáčce na Slížany 

 Provést nutné opravy hasičského automobilu Avia 31 

 Uzavření veřejnoprávní smlouvy s Městem Kroměříž na výkon přenesené působnosti v oblasti řešení přestupků 

podle § 56 odst. 1 zák. č. 200/1990 Sb., ve znění pozdějších předpisů 

 Žádost MŠ o ukončení provozu MŠ v tomto kalendářním roce dnem 21. 12., nástup do MŠ 3.1.2017 

 Zhotovení zpevněné účelové komunikace po dobu výstavby rodinných domků v lokalitě Záhumenice 

 Smlouvu o půjčce M Urbánkovi a J. Černochové, V. Procházkovi 

 Zorganizovat prezentaci stavby KODUS 

 Podání žádosti o dotaci na stavbu KODUS 

 Uzavření smlouvy o služebnosti se spol. Česká telekomunikační infrastruktura, a.s. 

 Zařadit bod 15. do jednání zastupitelstva 

 Zařadit bod 16. do jednání zastupitelstva 

 Zařadit bod 17 do jednání zastupitelstva 



 

 Odpověď na stížnost manželům Morongovým 

 Na základě doporučení bytové komise přidělit byt v DPS na ulici 17. listopadu J. Krpcové a J. Jablunkovi, 

bytem Slížany 42 

 Vypsání výběrového řízení s tím, že budou osloveny firmy Rovina, a.s., StaniOn, s.r.o.,  

K + S Stavební, s.r.o. 

 Složení výběrové komise u výběrového řízení na zateplení hasičské zbrojnice ve složení  

S. Foltýn, Ing. J. Bleša, Ing. L.Vymazal 

 Žádost J. Churé provést stavbu v hranici pozemku 

 Finanční dar ve výši 500,-Kč pro dárce krve pana P. Čermáka 

 Program zasedání zastupitelstva č. 15 

 Žádost FC o dotaci ve výši 4.750,-Kč na nájem sportovní haly pro účely trénování mládežnických oddílů klubu 

 Změnu podmínek ve smlouvě s tím, že podmínka trvalého pobytu bude splněna nejpozději do 1. 11. 2019 

 Uzavření nájemní smlouvy se stávajícími nájemníky s výjimkou 3. nájemníků, kteří jsou v prodlení se splatností 

nájmu více jak 1 měsíc 

 Věcný dar 250,-Kč na osobu, určený na nákup vánočního balíčku pro uživatele pobytových sociálních služeb 

 Prodejní cenu kalendáře ve výši 50,-Kč 

Rada města vzala na vědomí: 

 Informaci o přípravě žádosti o dotaci z IROP v rámci výzvy č. 46 

 Informaci o uložené pokutě ve výši 1 500 Kč od Úřadu na ochranu osobních údajů 

 Informaci o možnostech práce mateřského centra Sluníčko 

 Vypracovaný projekt na „Nový sběrný dvůr“ 

 Oznámení p. J. Navrátila o ukončení členství v dozorčí radě společnosti TSMS, s. r. o. 

 Rozhodnutí Ministerstva financí č. j. MF-29665/2016/34-4 o udělení souhlasu s umístěním automatů na adrese 

Olejna 221, Morkovice 

 Informaci o přiznání dotace na zateplení hasičské zbrojnice 

 Na základě zprávy o daňové kontrole ze dne 14. 10. 2013  nikdo nepodal návrh na případné uplatnění vzniklých 

škod 

 Informaci o výsledku přezkoumání veřejné soutěže na stavbu smuteční síně, kterou na základě zaslaného 

podnětu provedl ÚOHS se závěrem, že nedošlo k porušení zákona 

 Informaci o možnostech zřízení parkoviště na pozemku p. č. 130 

 Záměr tří zastupitelů M. Koutňáka, P. Jablunky, R. Klimka použít část svých „přidělených“ finančních 

prostředků na instalaci laviček v Morkovicích a Slížanech. Jejich umístění a počet bude řešen ve spolupráci s 

Technickými službami. 

 Poskytnutí dotace na dopravní automobil pro JSDH ve výši 450 000,-Kč 

 Informaci o vítězi na poskytovatele telefonních služeb, kterou je společnost T-Mobile 

 Oznámení České inspekce životního prostředí o zahájení správního řízení ve věci prodloužení lhůty ke splnění 

opatření k odstranění závadného stavu způsobeného starou ekologickou zátěží v lokalitě Morkovice - Slížany 

 Informaci o zahájení zpracování žádosti o dotaci na KODUS 

 Informaci o přípravě parkovacích ploch na Náměstí, na ul. Kolaříkova a u přístupu k MŠ 

 Informaci o přípravě cyklostezek v rámci MAS Hříběcí hory s tím, že město Morkovice – Slížany preferují 

vedení cyklostezky v souběhu s komunikací Morkovice - Kroměříž 

 Sdělení ředitelky ZŠ o ředitelském volnu dne 18.11 2016 s tím, že pro zájemce bude otevřena družina a školní 

klub 

 Příkaz starosty k provedení pravidelné roční inventarizaci majetku města v roce 2016 

 Informaci o žádosti na členy JSDH o podání přesné technické specifikace dopravního automobilu 

 Orientační propočet nákladů na zhotovení inženýrských sítí v lokalitě Záhumenice 

 Podání objednávky na zhotovení dokumentace k územnímu řízení společností Pikaz 

 Informaci o tom, že audit za I. pololetí proběhl bez závad 

 Informaci Ing. J. Bleši o projednání možnosti opravy cesty na ul. Kolaříkova 

 Studii nového sběrného dvora na ul. Kolaříkova 

 Předložené nabídky makléře na dodavatele plynu a el. energie 

 Informaci o práci CSS 

 Kontrolní zjištění ČIŽP se závěrem, že v kontrolované oblasti nebylo zjištěno porušení zákona o odpadech 

 Informaci o přípravě podání žádosti o dotaci na opravu sokolovny s případnou spoluúčastí města 

 Žádost FC Morkovice o finanční příspěvek na renovaci travnatého hřiště 

 Informaci o zpracování územně analytických podkladů 

 Informaci o možnostech zimních aktivit pro děti týkající se bruslení na zimním stadionu 

 Informaci o plnění rozpočtu TSMS, p.o. 

 Prověření plnění podmínek půjčky na koupi domu č.p. 256 



 

Rada města neschválila 

 Žádost p. P. Kejíka o prodej části pozemku p.č. 41 v k.ú. Morkovice 

 Žádost o vysílání volebních spotů v místním rozhlase 

 Žádost p. Roubíčka na koupi pozemků p. č. 1780/3, p. č. 1780/56 

Rada města uložila: 

 Starostovi připravit návrh úpravy zeleně na hřbitově, termín do konce listopadu 

 Starostovi předložit do zastupitelstva návrh změny Zřizovací listiny TSMS, s. r. o. – snížení počtu členů dozorčí 

rady na 3, termín nejbližší zasedání zastupitelstva 

 Místostarostovi J. Jablunkovi prověřit „možnosti černého odběru vody na Skavsku 

 Místostarostovi Ing. J. Blešovi zajistit odborné posouzení technického stavu služebního vozidla Škoda Octavia 

 Řediteli TSMS, p. o., zajistit pravidelnou údržbu hřbitova 

 Místostarostovi Ing. J. Blešovi prověřit možnost zřízení šikmých parkovacích míst na autobusové zastávce se 

současným odstraněním středového ostrůvku 

 Místostarostovi Ing. J. Blešovi zjistit možnost opravy WC na Agrodružstvu 

 Starostovi zajistit nacenění 300, 500 a 800 ks kalendářů 

 Starostovi prověřit možnosti připojení k veřejné vodovodní síti pro pozemek č. p. 214 a 

č. p. 215 

 Starostovi předložit návrh dopravního značení na Náměstí a na ul. Nádražní (zřízení parkovacího pruhu) 

Rada města zvolila: 

 Ing. B. Zaorala členem dozorčí rady TSMS, s. r. o. 

Rada města svěřila: 

 MěÚ pravomoc k vydávání vyjádření a souhlasu pro územní a stavební řízení podle z. č. 183/2006 Sb., ve znění 

pozdějších předpisů, včetně podepisování smluv o právu provést stavbu 

Rada města požadovala: 

 Předložit doplnění dokumentace k žádosti p. J. Churé o souhlas se stavbou v hranici pozemku 

Rada města doporučila: 

 Řediteli TSMS, p.o. prodloužit smlouvu s p. B. Musilem na zimní údržbu do konce března 2017 

Rada města projednala: 

 Zprávy finančního výboru a ukládá starostovi města dát podnět policii k prošetření podezření na spáchání 

trestného činu podvodu neznámým pachatelem 

 

M. Koutňák -  Čeho konkrétně se týkala informace Ing. Bleši o projednání možnosti opravy cesty na ul. Kolaříkova? 

Ing. Bleša -  Šlo o to, v jakých finančních částkách by se pohybovalo vyřešení parkoviště u hřiště, od ulice Školní až 

po koupaliště. Do konce roku by měla být hotová studie.  Jednalo by se o zatravňovací panely 

zakončené obrubníkem. Oficiální parkoviště tam být nemůže. Více informací budu mít za čtrnáct dní.  

Jednalo by se i o navazujících uličkách. Budeme se snažit získat finance z kraje. Musíme reagovat na 

zvyšující se počet automobilů. 

M. Koutňák –  Rada vzala na vědomí Studii nového sběrného dvora.  O co se jedná? 

P. Tlach – Budova býv. Komunálu se kupovala se záměrem, že se sem přestěhuje sběrný dvůr a celé technické 

služby. Protože k budově nebyla žádná dokumentace, tak bylo potřeba udělat zaměření a studii, aby se 

dalo o tom jednat. 

Ing. Horáková – Čeho se týkalo jednání s firmou Euroxan? 

Mgr. Horák – Už na minulém zastupitelstvu jsme hovořili o tom, že proběhlo jednání se zástupci firmy Euroxan, 

kterého jsem se zúčastnil já, Ing,. Bleša a J. Vinklárek. Zástupci firmy Euroxan přednesli své požadavky 

pouze ústně.  My jsme je vyzvali, aby je předložili písemně.  Od té doby se neozvali. 

Ing. Horáková – Rada schválila Změnový list č. 1 – stavba smuteční síně. Čeho se změny konkrétně týkají?   

Mgr. Horák – Změn tam bylo asi deset. Zásadní bylo zrušení samostatného WC a výšková úprava ( snížení) zídek 

kolem celého areálu.  Došlo ke snížení nákladů. 

M. Koutňák – Bylo by možné připravovat materiály z rady trochu podrobněji?  Jsou tam uvedeny smlouvy, ale my 

nevíme, o co se vlastně jedná a o čem hlasujeme. 

Ing. Horáková – Aspoň u smlouvy napsat, čeho se týká. 

P. Jablunka – Rada města vzala na vědomí poskytnutí dotace 450 tisíc Kč na dopravní automobil pro JSDH. 

Podařilo se něco získat i ze Zlínského kraje a jaká je to částka?  Vozidlo bude zařazeno do výjezdů? 

Mgr. Horák -  Dotace je 450 tisíc Kč a 450 tisíc máme v rozpočtu. Podmínkou přiznání dotace bylo 50 % 

spolufinancování. Celková částka je tedy 900 tisíc Kč. Vozidlo musí být zařazeno do výjezdů. Byla 

to podmínka pro přiznání dotace. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o činnosti rady města za období od 11.9.2016 do 

21.11.2016. 

Hlasování: Schváleno jednomyslně. 

 

 



 

3. Rozpočet města na rok 2017 - příloha č. 2016-15/1 

Mgr. Horák – Rada města rozpočet schválila a finanční výbor ho doporučil ke schválení. 

 

Sokol Morkovice připravuje opravu sokolovny ve výši 12 mil. Kč, dotace max. 80 % je 9,6 mil, žadatel musí doložit 

spolufinancování 2,4 mil. Kč. Je předložen návrh na předběžný příslib účasti města ve výši 1,2 mil. Kč s tím, že před 

poskytnutím dotace z rozpočtu města budou její přesné podmínky předloženy ke schválení zastupitelstvu. 

Jedná se o příslib. Není to jednoznačný závazek. 

Navrhuji vytvořit skupinu dvou nebo tří zastupitelů, kteří by zpracovali podmínky, za kterých bychom mohli dotaci 

poskytnout. 

 

E. Lejsalová – Co všechno se za těch 12 mil. Kč bude rekonstruovat? 

P. Tlach – Dělal se v podstatě celkový projekt. Budova by doznala radikální změny (sociální zařízení, rozvody, 

podlahy, omítky) Objekt by samozřejmě zůstal tak, jak je.  

Mgr. Horák – Jednalo by se o výměnu oken, zateplení stropů, veškeré rozvody, podlaha ve velkém sále, zázemí pro 

účinkující. 

L. Jiříčková – Proč Sokolové nepřevedou budovu na město? 

P. Tlach – Tato otázka už se tu řešila od roku 1990. 

L. Jiříčková -  Řešilo se to, co se všechno sokolovně dělávalo, bývaly tam nádherné plesy. Potom jsme se dozvěděli, 

že Sokolům byla budova ukradena, takže jim byla vrácena a teď zjišťujeme, co tam vlastně je. 

P. Tlach – Sokolovna opravdu patřila a patří Sokolům. My jsme ještě generace, která se k tomu hlásí. Samozřejmě 

s údržbou budovy jsou spojené problémy. Snažíme se fungovat ve prospěch všech občanů. 

Ing. Bleša- Dojde i  k výškovým úpravám sociálních zařízení( vzhledem k podlahám malého a velkého sálu) ? 

Současný stav je tragikomický. 

P. Tlach – Celá tato část by prošla radikální změnou.  

Mgr. Horák – Došlo by i ke změně vstupu do sokolovny. Nový vstup by byl tam, kde býval původní (z boční 

strany).  Musí se splnit podmínky pro imobilní občany.  

E. Lejsalová – A tu zbývající částku 1,2 mil. Kč jsou Sokolové schopni uhradit? 

P. Tlach – Tuto informaci jsem prověřoval. Stav není dobrý a finanční prostředky nejsou. Jednota ze svých 

skromných prostředků přispěje, ale nebude se jednat o velké částky.  

E,. Lejsalová – Takže to bude muset jít z rozpočtu města.  Na rok 2017 není v rozpočtu města s touto částkou 

počítané. Týká se to tedy až roku 2018? 

P. Tlach – Pokud příslib dostaneme, tak se tam počítá s rokem 2017.  

Ing. Horáková – Projekt už je zpracovaný? 

P. Tlach – Ano. 

E. Lejsalová – Kde město tyto prostředky vezme? Je v rozpočtu 2017 nějaká rezerva? 

Mgr. Horák -  V podstatě jsou dvě.  Příspěvkové organizace, konkrétně technické služby, mají od města 1,4 mil. Kč 

na odpisy, u kterých můžeme nařídit částečný odvod na účet zřizovatele. Stejně to můžeme nařídit i 

ZŠ a MŠ. Prostor tam je. Máme požádané o dotace na víc akcí  (sokolovna, oprava rybníků, 

seniorské bydlení). Dokud nevíme, jestli dotaci a v jaké výši dostaneme, tak je těžké ji do rozpočtu 

zahrnout. 

Ing. Horáková – V rozpočtu je položka Komunikace s částkou 300 tisíc Kč. Jsou v tom zahrnuty i chodníky. 

Položka to není velká. 

V rozpočtu není rezerva na mimořádné události a investice. Mám dva návrhy. Navrhují zkrátit 

položku Dotace organizacím z 1,6 mil. Kč na 1 mil. Kč. Tím by v rozpočtu vznikla rezerva 600 tisíc 

Kč. 

Nebo po dohodě s dodavatelem stavby smuteční síně, z celkové částky 10,2 mil. Kč uhradit 2 mil. 

Kč až v roce 2018, tak, aby nám ty 2 mil. Kč zůstaly v roce 2017 jako rezerva v rozpočtu. 

J. Vinklárek – Jaký je termín dokončení  stavby smuteční síně? 

Mgr. Horák – Listopad 2017. Ale dodavatel tvrdí, že to bude hotové už v létě. 

Mgr. Horák – Jednal bych s dodavatelem stavby až v případě, že to bude potřeba. Proč budeme teď vytvářet rezervy, 

když  je možná nebudeme vůbec potřebovat. 

J. Vinklárek -  Dali bychom to na pozemní komunikace.  

Mgr. Horák – Potom se ale nejedná o vytvoření rezervy, ale o sebrání peněz z něčeho a převedení na něco jiného. 

Ing. Horáková – Budeme tu řešit petice a peníze na jejich řešení vezmeme kde? 

Mgr. Horák – Brát peníze ze stavby, která má být v příštím roce dokončená, není podle mě šťastné řešení. Pokud to 

není nezbytně nutné. 

M. Koutňák -  Určitě bych nebral z dotací organizacím, protože organizace jsou na nich závislé. 

J. Vinklárek – Myslím si, že bychom měli v opravách chodníků pokračovat. Částka 300 tisíc Kč není dostačující. 

Ing. Horáková – Co se týká peticí, je tam vyčíslené, o jaké částky by se mělo jednat? 

Mgr. Horák – Zatím ne. 

J. Jablunka – Zatím bych to nechal tak. Kdyby firma Ptáček souhlasila s pozdější platbou, tak bychom udělali 

změnu. 



 

J. Vinklárek – Udělejme to hned a jednejme s firmou Ptáček hned a pokud nám nevyjde vstříc, tak udělejme 

rozpočtovou změnu. 

Pošleme jim žádost o změnu smlouvy o dílo a odložení platby. Ať se k tomu vyjádří. Proč to nezkusit. 

L. Jiříčková -  Ještě se petice neprojednávaly a nevíme, o čem se bude jednat. Rozpočet by se měl schválit. 

V průběhu roku se můžou schvalovat rozpočtové změny. 

M. Koutňák – Jak se budou řešit mimořádné situace? 

Mgr. Horák – Mimořádné situace se řeší, až nastanou. Nevím, jak na to mám odpovědět. 

M. Koutňák – V rozpočtu se vůbec nepočítá s výstavbou nových dětských hřišť (např. u Kolárny, u bytovek nad 

koupalištěm). 

                         Nemuselo by to být drahé, stačí pár průlezek. 

M. Koutňák -  U některých položek v rozpočtu není jasné, co vlastně obsahují. Bylo by dobré položky nějak 

rozklíčovat, aby i občané věděli, o co se jedná. 

M. Dostalíková – V podstatě, kdo sleduje plnění rozpočtu během roku, tak to asi ví. Částky letos a příští rok jsou 

stejné. 

Už jsem navrhovala, že můžu každému zastupiteli každý měsíc poslat plnění rozpočtu. Jsou tam 

uvedeny všechny výdaje. 

M. Koutňák – Rozpočet na rok 2018 bychom už mohli dostat podrobnější. 

Mgr. Horák -  Bude to v zápise jako návrh. 

Mgr. Horák  - Byly předloženy dva návrhy na změnu rozpočtu, o kterých se bude hlasovat 

1. Návrh na změnu rozpočtu: 

Návrh ing. Horákové - Z částky 1,6 mil. Kč určené na dotace organizacím přesuneme 600 tisíc Kč na komunikace, 

takže na dotace organizacím zůstane 1mil. Kč a komunikace se navýší na 900 tisíc Kč. 

Hlasování: Pro návrh hlasovalo 0 zastupitelů. 

Návrh nebyl přijat. 

2. Návrh na změnu rozpočtu: 

Návrh ing. Horákové - Přesunout 2 mil. Kč z položky pohřebnictví (z výstavby smuteční síně) a navýšit  položku 

komunikace na 2,3 mil. Kč. 

Hlasování: Pro návrh hlasovalo 5 zastupitelů: Ing. Horáková, M. Koutňák, P. Jablunka, E. Lejsalová a J. Vinklárek. 

. Zdrželo se 0. Mgr. Albrechtová, Ing. Bleša, Mgr. Horák, J. Jablunka, R. Klímek, Mgr. Pešáková, Vl. Štětina a Š. 

Vojtušová hlasovali proti návrhu. 

Návrh nebyl přijat. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje rozpočet města Morkovice-Slížany na rok 2017 - příloha č. 2016-

15/1 

Hlasování: Pro návrh hlasovalo 10 členů zastupitelstva. Ing. Horáková, M. Koutňák a J. Vinklárek se zdrželi 

hlasování. 

Návrh byl přijat. 

 

Návrh usnesení:Zastupitelstvo města pověřuje starostu města podpisem čestného prohlášení – příloha č. 2016-15/2 

Hlasování: Pro návrh hlasovalo 12 členů zastupitelstva. P. Jablunka se zdržel hlasování. 

Návrh byl přijat. 

Ing. Bleša – Nezavrhoval bych ten návrh na možnost vyvolat jednání odložení platby smuteční síně. Zkusíme to 

jako variantu. Dávám tomu 10 %, protože chápu pozici toho dodavatele stavby. 

Mgr. Horák – Pokud by se stavba měla dokončit v listopadu, tak by snad posunutí platby bylo možné, ale když se 

dokončí stavba v červenci, tak se bude platba těžko přesouvat do roku 2018.  

 

4. Rozpočtové opatření č. 4 – příloha č. 2016-15/3 

 

Návrh usnesení: : Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 4 – příloha č. 2016-15/3 

Hlasování: Schváleno jednomyslně. 

 

5. Rozpočtový výhled na roky 2018 – 2022, příloha č. 2016-15/4 

Mgr. Horák  

Nejsou tam zahrnuty žádné investice, protože je připraveno několik žádostí o dotace, u kterých nevíme, jestli je 

dostaneme, kdy a v jaké výši. Zkoušet je tam vypsat, by byla čirá spekulace. 

 

Ing. Horáková  -  Do jaké míry je možné dělat v tomto schváleném výhledu změny? Do jaké míry je výhled 

závazný? 

Mgr. Horák – Zákon ukládá městu mít rozpočtový výhled. Změny může opět schvalovat zastupitelstvo.  

 

Návrh usnesení:  Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtový výhled na roky 2018 -2022 – příloha č. 2016-15/4 

Hlasování: Schváleno jednomyslně. 



 

6. „Petice za rekonstrukci místní komunikace Kolaříkova I“ příloha č. 2016-14/5 

 

P. Jablunka – Asi před osmi lety jsme za naši uličku podávali petici. Pokud by se sehnaly prostředky, bylo by dobré 

tyto komunikace opravit. Vždycky se opraví hlavní tahy a na tyto uličky se zapomíná. 

E. Lejsalová – V návrhu usnesení je příprava návrhu rekonstrukcí komunikací. Tento návrh už byl zpracovaný 

v letech 2006-2010 a určitě tyto uličky byly mezi prvními, společně s cestou mezi bytovkami, která 

už opravená je. Mrzí mě, že se to musí řešit až peticemi. Nevím, jestli tento návrh usnesení uspokojí 

ty, co tu petici psali. 

J. Vinklárek –  Návrh usnesení by se měl rozšířit o termín opravy komunikace. Protože jinak to zase skončí 

v šuplíku. Oprava např. komunikace na ul. Havlíčkova by byla finančně náročná. Myslím si, že by 

takový materiál měl být vytvořený. 

P. Jablunka – Možná, kdyby se oprášily ty staré zpracované materiály, ze kterých by se vyškrtly již opravné úseky, 

tak by to stačilo. 

Mgr. Horák – Problém je ve změně zákona.  V již schválených návrzích oprav místních komunikací nejsou vůbec 

zahrnuty chodníky.  Chodníky se začaly zametat strojově a my jsme zjistili, že jsou v horším stavu 

než komunikace. Není pravda, že by se v této věci nic nedělalo. Zrekonstruovaly se kilometry 

chodníků, které dostaly přednost před komunikacemi. 

P. Jablunka – Zase na to doplatily tyto uličky, protože tam není ani chodník ani cesta. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo města ukládá radě města připravit návrh rekonstrukcí místních komunikací vč. 

finanční náročnosti a časové posloupnosti. 

Hlasování: Schváleno jednomyslně. 

 

7. „Petice za rekonstrukci chodníku na ul. Komenského“ příloha č. 2016-14/6 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo města ukládá radě města připravit návrh rekonstrukcí chodníků vč. finanční 

náročnosti a časové posloupnosti. 

Hlasování: Schváleno jednomyslně. 

 

8. „Petice za zachování mateřského centra Sluníčko“ 

Mgr. Horák – Nevím, proč vlastně tato petice vznikla. Nikdy nikdo nejednal o tom, že by se Sluníčko mělo rušit. 

 

M. Brablíková – V září, po jednání rady, mě  M. Ševčíková pověřila, že během tří měsíců, kdy budu zaměstnanec,  

máme zpracovat možné právní zastřešení Sluníčka. Jelikož nejsem kompetentní a nechtěla jsem to vzít 

na sebe a z oslovených maminek neměla taky žádná zájem, tak právní zastřešení nebylo. Museli jsme 

na to nějakým způsobem reagovat a upozornit, že o zachování Sluníčka je zájem, a aby se s tím 

počítalo.  Se mnou se nikdo kromě M. Ševčíkové nebavil. Zjišťovala jsem i možnost našeho začlenění 

pod již existující organizace v Morkovicích. Není to v mé kompetenci. Myslím si, že zachování 

Sluníčka je věc představitelů města.  Petice jen shromáždila podpisy těch, kteří o jeho zachování stojí. 

Ing. Blešová -  Už podle názvu petice jsme chtěli, aby rada a zastupitelé věděli, že Sluníčko je pro rodiče přínosem,  

mají o něj zájem a navštěvují ho. 

E. Lejsalová – A teď je situace jaká? 

Mgr. Horák – Sluníčko už patří pod základní školu .M. Brablíková je zaměstnanec ZŠ. 

M. Brablíková – Potom se to vyřešilo, ale nevím, proč nastala situace, kdy jsem měla s M. Ševčíkovou zjišťovat, jak 

to bude? To jsem nepochopila. 

Mgr. Horák – Protože byly různé možnosti, které se projednávaly. Nejčastější variantou podobných zařízení je, že se 

jedná o zájmové sdružení rodičů. Města je nefinancují z rozpočtu, tak jako my. 

Dotaz na právní stav Sluníčka vznesl na jednání rady J. Vinklárek. Shodli jsme se, že musíme najít 

možnost jak to nadále provozovat tak, aby kolem toho nebyly žádné pochybnosti. Jednou z variant 

bylo zjistit, jestli by to mohlo fungovat jako zájmové sdružení rodičů. M. Ševčíková dostala za úkol 

prověřit, jestli je to průchozí cesta. Zároveň se jednalo o možném zařazení pod ZŠ a za jakých 

podmínek. 

M. Brablíková – Já jsem zjistila, že moje cesta nebyla úspěšná, tak se rodiče rozhodli podpořit zachování Sluníčka 

peticí. 

M. Koutňák – Financované je to jak?  

Mgr. Horák  - Z rozpočtu města. 

M.Koutňák -  Prostory ve škole zůstávají pro Sluníčko stejné? 

Mgr. Horák – Ano. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci o tom, že v žádném orgánu města nebyl 

projednáván záměr zrušení mateřského centra Sluníčko. 

Hlasování: Pro návrh hlasovalo 12 členů městského zastupitelstva. E. Lejsalová se zdržela hlasování. 

 



 

9. Směrnice na poskytování dotací na opravu nemovitostí – příloha č. 2016-15/8 

Rada města navrhuje změnit půjčky na opravy nemovitostí na dotace na opravu nemovitostí, tak, aby systém pomoci 

lépe odpovídal zákonu č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů. 

 

P. Jablunka – Nevyčerpanou část dotace je příjemce povinen vrátit poskytovateli nejpozději do jednoho roku od 

poskytnutí dotace. Dokdy má ale dotaci dočerpat? 

Mgr. Horák -  Když dotaci nevyčerpá do jednoho roku, tak nevyčerpanou část musí vrátit. Pokud dostane 1.10. 

dotaci 100 tisíc  Kč  a do 30.9. následujícího roku vyčerpá jen 80 tisíc korun, tak 20 tisíc Kč musí 

vrátit. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo města ruší „Pravidla pro poskytování půjček na opravy nemovitosti po změně 

vlastníka nemovitosti“ 

Zastupitelstvo města schvaluje „Směrnici na poskytování dotace z rozpočtu města Morkovice-Slížany na opravy 

nemovitosti po změně vlastníka nemovitosti“ – příloha č. 2016-15/8 

Hlasování: Schváleno jednomyslně 

 

10 a) Darování pozemků v k.ú. Slížany městu 

Pan Jaroslav Božák navrhl městu darování pozemků, u kterých je spoluvlastníkem 

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo města schvaluje přijetí daru, a to id. 1/2 pozemku p.č. 444/7 lesní pozemek o výměře 473 m
2
 a id. 

1/80 pozemků p.č. 473/2 ost. plocha o výměře 49 m
2
, p.č. 483/1 ost. plocha o výměře 12 m

2
, p.č. 483/12 o výměře 

174 m
2
 a p.č. 490/1 ost. plocha o výměře 5 m

2
 v k.ú. Slížany od pana Jaroslava Božáka, Třebčín 100.  

Hlasování : Schváleno jednomyslně. 

b) prodej pozemku p.č. 617/1 v k.ú. Morkovice (20 Kč/m
2
) 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemku p.č. 617/1 orná půda o výměře 346 m
2
 v k.ú. 

Morkovice manž. Dostalík Bedřich a Danuše, Morkovice 687 za 6 920 Kč. 

Hlasování: Schváleno jednomyslně. 

c) Převod pozemků z Pozemkového fondu na město (chodník od Nového Světa k budově sokolovny). 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo schvaluje bezúplatný převod pozemku p.č. 250/2 ostatní plocha – ostatní komunikace o výměře 47 m
2 

 

v k.ú. Morkovice z ČR  - Úřad pro zastupování státu ve věcech majetkových na město Morkovice – Slížany. 

Zastupitelstvo města schvaluje úplatný převod pozemku p.č. 245/6 ostatní plocha – ostatní komunikace o výměře 12 

m
2
 v k.ú. Morkovice z ČR  - Úřad pro zastupování státu ve věcech majetkových na město Morkovice – Slížany. 

Hlasování: Schváleno jednomyslně. 

d) Darování pozemků mezi městem a Ředitelstvím silnic Zlínského kraje po stavbě chodníků 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje podání žádosti o vzájemné majetkoprávní vypořádání po stavbách 

„Oprava chodníku Morkovice, ulice Kolaříkova“, „Oprava chodníku Morkovice, ulice Uhřická“ a „Oprava 

chodníku Morkovice, ulice Nádražní“, a to pozemků. 

Číslo 
pozemkové 

parcely 

Výměra 
parcely 

Číslo 
LV Vlastník popis 

21/5 23 10001 Město Morkovice-Slížany Sinice 

21/4 26 10001 Město Morkovice-Slížany Silnice 

21/51 57 10001 Město Morkovice-Slížany Silnice 

21/115 15 10001 Město Morkovice-Slížany Silnice 

21/162 41 10001 Město Morkovice-Slížany Silnice 

21/192 13 10001 Město Morkovice-Slížany Silnice 

21/194 2 10001 Město Morkovice-Slížany Silnice 

 

Číslo 
pozemkové 

parcely 

Výměra 
parcely 

Číslo 
LV 

Vlastník popis 

21/181 50 918 Zlínský kraj - ŘSZK Chodník  

21/198 21 918 Zlínský kraj - ŘSZK Chodník  

21/199 4 918 Zlínský kraj - ŘSZK Chodník  

1366/2 82 918 Zlínský kraj - ŘSZK Chodník  

1600/9 3 918 Zlínský kraj - ŘSZK Chodník  

  
Hlasování: Schváleno jednomyslně. 



 

 
11. Volba člena rady 

Mgr. Horák  

Odstoupením M. Ševčíkové z funkce člena zastupitelstva zanikla i její funkce člena rady. Předkládám návrh na 

volbu člena rady Mgr. Jany Pešákové. 

Nebyl podán jiný návrh. 

 

Proběhla tajná volba 

Návrhová a volební komise: P. Jablunka, Vl. Štětina 

 

Hlasování: 

Pro návrh hlasovalo:  10 členů zastupitelstva 

 

Mgr. Jana Pešáková byla zvolena členkou Rady města Morkovice - Slížany 

 
12.  Žádost p. Petra Jablunky 

P. Jablunka -  Už několikrát jsem žádal o řešení situace s parkováním automobilů v naší uličce. V sobotu jsem se 

opět nemohl  dostat ke garáži v našem domě. Parkuje se po obou stranách. Stálo tam 17 vozidel.  

Nedovedu si představit, kdyby tudy měla projet záchranka nebo hasiči. Je problém s vývozem 

odpadu. Popeláři si na to stěžovali už několikrát.  Nejde mi o nic jiného než o to, aby se v místě u 

plotu, kde je dnes tráva navezl např. makadam a dala se zde odstavit vozidla. Už loni byl problém se 

zimní údržbou. Chtěl bych k řešení této situace použít svých 25 tisíc Kč, které mám k dispozici jako 

člen zastupitelstva  na rok 2017. 

 

M. Koutňák –  V letošním roce jsem já a P. Jablunka chtěli dát každý 25 tisíc Kč a R. Klímek 12 tisíc na lavičky 

umístěné v Morkovicích.  Po domluvě s P. Tlachem bude stačit částka moje a R. Klímka. P. 

Jablunka  by mohl použít i 25 tisíc z letošního roku na vybudování zpevněné plochy v jejich 

uličce. 

J. Jablunka  - Jakou máte představu? Jenom navézt nějaký materiál? 

P. Jablunka -  Původně jsem tam chtěl  zatravňovací dlaždice, ale záleží na tom, jestli proběhne rekonstrukce uličky. 

Ing. Bleša – Za 14 dnů budeme mít víc informací ohledně opravy cesty a přilehlých uliček na ul. Kolaříkova. 

 

Návrh usneseni: Zastupitelstvo města schvaluje vybudování zpevněné plochy na ul. Kolaříkova II 

Hlasování: Schváleno jednomyslně. 

 

 

13.   Dotace organizacím  (nad 50 tisíc Kč) 

J. Vinklárek  

Jedná se o  dotace pro čtyři organizace.  U páté organizace nebyl jasný účel využití dotace. Je to nějakým způsobem 

kráceno tak, aby celkový limit dotací byl zhruba 1,6 mil. Kč, jak je to schváleno v rozpočtu. 

 

    POŽADAVEK       NAVRŽENÁ ČÁSTKA 

                                                                   KE SCHVÁLENÍ  

FC Morkovice                                     600 000  550 000   

Sokol Morkovice       250 000  200 000 

SDH Morkovice       268 000  240 000 

Cantus          93 200    80 000       

 

 

Ing. Horáková -   Celková  požadovaná  částka v  žádostech  o dotace  je 2 009 576,- Kč. Částka na dotace schválená 

v rozpočtu je 1 600 000,- Kč. Rozdíl je tedy cca 400 tisíc Kč.  

L. Jiříčková – Může dostat Sokol dotace, když podniká? Když někdo podniká, má příjmy a výdaje mu platí někdo 

jiný. Je to možné? 

M. Koutňák  - Podnikají všichni. 

Mgr. Horák – Dotace tvoří vždycky jen část nákladů. Každá organizace si musí na svou činnost ještě peníze vydělat. 

Fotbalový klub musí získat 1 mil. Kč od sponzorů, Sokolové musí získat peníze také svou vlastní 

činností. Dotace nikdy zdaleka nepokrývá celou výši nákladů organizace. 

Ing. Zaoral –  Mělo by se to vzít jako celek a ne jako čtyři organizace. Jestliže je víc žádostí, ve kterých je dejme 

tomu o 350 tisíc Kč víc, než je určeno, tak by se měly posuzovat všechny organizace a nevyjímat 

čtyři, protože ten zbytek by se musel ušetřit na těch, co nejsou určeny. Uveďme všechny organizace a 

řekněme, které a o kolik dotaci snížíme a musíme se dostat na částku, která je určena tj. 1,6 mil. Kč. 



 

J. Vinklárek-  Toto jsou čtyři organizace, které dostávají dotace nad 50 tisíc korun a schvaluje je zastupitelstvo. 

Zbývajících 24 žádostí o dotace do 50 tisíc Kč bude posuzovat a schvalovat rada. Samozřejmě 

s ohledem na to, jakým způsobem jsou  kráceny tyto čtyři dotace. Je věcí rady, jak rozhodne o těch 

ostatních  dotacích. 

Ing. Horáková -  Přibývá žádostí jednotlivců o dotace. Měla by se stanovit pravidla. V loňském roce byla jedna 

žádost, letos už jsou tři. Pravděpodobně jich bude přibývat. 

J. Vinklárek – Při posuzování žádostí jednotlivců přihlédneme k názoru finančního výboru. Dotace by měly být 

přísně účelové, např. startovné. Řekneme si to na radě. 

M. Koutňák -  Navrhuji, aby ti jednotlivci nějakým způsobem reprezentovali město. Sbor dobrovolných hasičů má 

bilboard s nápisem město Morkovice  a se znakem města, fotbalisté mají nápis město Morkovice na 

dresech. 

Ing. Bleša – Může se jednat o jednotlivce, který je členem sportovního klubu v Brně. Ten by měl být zdrojem jeho 

sportování. V Morkovicích určitě nemáme např. kulturistický oddíl.  

M. Koutňák – On reprezentuje klub, pod kterým je, tak ať ho ten klub platí. Pokud sportuje sám za sebe, tak může 

reprezentovat město. 

H. Procházková – Není pravda, že kluby všechno hradí. Do klubu se peníze ještě vkládají. 

Ing. Zaoral – I pro jednotlivce by měla být pravidla.  Morkovice může proslavit i jedinec, který to dělá sám za sebe. 

Měla by být daná přesná pravidla,  kdy lze dotaci  poskytnout.  

M. Koutňák – Když je někdo opravdu úspěšný, tak ho město může navíc ocenit nějakou částkou. 

J. Jablunka – Ať finanční výbor navrhne pravidla. Potom se k tomu vrátíme. 

Ing. Zaoral – Není problém. 

Ing. Horáková – Pro příští rok už se to časově nestihne, vytvoříme pravidla pro poskytování dotací na rok 2018. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje přidělení dotací:                             

  

FC Morkovice                                    550 000   

Sokol Morkovice      200 000 

SDH Morkovice      240 000 

Cantus         80 000       

Hlasování: Schváleno jednomyslně. 

 

 

 

III. Diskuse 

M. Koutňák  -  Byl jsem požádaný občany  Morkovic o řešení situace na ul. Zahradní. Někteří rodiče vozí děti až ke 

školce a jezdí do protisměru. Je tam silný provoz.  

J. Jablunka – Ať zůstanou stát dole a jdou pěšky. 

R. Klímek – Vozím syna každé ráno do školy a pravidelně mě předjíždí  pět až šest aut na cestě ke školce. Mohl 

bych jmenovat. .Nevím, kolik bylo vydaných  povolenek, ale pochybuji, že ti co tam jezdí, mají 

povolenky. 

R. Morongová – Já už jsem za Mgr. Horákem kvůli tomu několikrát byla.  Policie tam stává, ale ti co tam jezdí, 

když uvidí policejní auto, tak tam nejedou.  Auta nám jezdí po pozemcích,vytahují bláto a brání 

výjezdu z garáže. Není tam chodník. Jezdí se tam rychle. Není tam udělané parkoviště. Obrubníky se 

vytáhly a válejí se tam na zemi. Cesta se propadá. Když jsme kupovali pozemky, tak jsme netušili, že 

tam něco takového bude. Mysleli jsme si, že to bude klidná ulice. P. Gloza tam ještě nebydlí, ale 

většinou mu všichni parkují ve vjezdu. Kdyby si tam chtěl dovézt materiál, tak se tam nedostane a 

musí počkat, až auto odjede. 

P. Gloza – Umístění zákazové značky je problém? 

M. Koutňák – Jde o to, jestli se tím něco vyřeší, když se jezdí i do jednosměrky. 

Mgr. Horák – Jaká zákazová značka a kde?  Zkuste přijít s konkrétním návrhem. Musí to být i legislativně 

v pořádku.  S umístěním značky musí souhlasit policie, odbor dopravy, musí se vydat rozhodnutí. Je 

to proces na tři měsíce. 

R. Morongová – Neplánuje se tam vybudování chodníku, když tam chodí tolik dětí do školy a do školky? 

Ing. Blešová – Cesta k domu P. Glozy je úzká a byla vybudovaná asi jen jako přístupová cesta k jeho domu.  Ten 

prostor se otevřel, což je samozřejmě zkrácení cesty, ale jde o auta, která tam parkují. 

Mgr. Horák -  Projednávali jsme to už několikrát na radě. Vnímáme to jako problém. Jde o to zpřístupnit vstup do 

školky z přední strany tak, aby auta nenajížděla zezadu. Jedna z možností je zprůjezdnit  cestu  kolem 

hřiště, potom  zezadu nikdo nepojede. Musí se tam ale udělat chodník podél cesty kolem hřiště, udělat 

z ní jednosměrku a vybudovat odstavné plochy u školky a u školy. 

M. Koutňák -  A omezit rychlost. 

Mgr. Horák  - Samozřejmě. Příčný práh by tam být musel. 

Ing. Blešová – Je nějaký termín? 



 

Mgr. Horák  -  Do konce roku zadáme zpracování projektu.  

R. Klímek – Články ve Zpravodaji by měly být autorem článku podepsané.. Po posledním vydání jsem byl 

napadený, že se chci zviditelnit.  

Mgr. Horák – Dohlédneme na to. 

L. Jiříčková – Kdo se podílel na  výběru fotografií pro kalendář na rok 2017? 

Mgr. Horák – Já jsem udělal nějaký návrh a definitivní slovo měla A. Hanáková. 

M. Koutňák – Je možné přesunout peníze na lavičky do příštího roku? 

Mgr. Horák – Dohodněte se s P. Tlachem. Nebude to problém. 

M. Koutňák – V jakém stádiu je podání žádosti o dotaci na rekonstrukci cesty v průmyslové zóně? 

Mgr. Horák – Je podaná žádost na MMR a čekáme na vyhodnocení. 

M.Koutňák -  Jak dopadlo vyúčtování peněz z kalendářů, které nafotili hasiči? 

Mgr. Horák -  V tuto chvíli nevím. Informace ti podá účetní telefonicky. 

 

 

Zasedání skončeno ve 20.00 hod. 

  



 

Výpis usnesení ze zasedání Zastupitelstva města Morkovice – Slížany č. 15, konaného dne 28.11.2016 v 18.00 

hod. v zasedací místnosti v budově Agrodružstva v Morkovicích 

 

 

I. Zastupitelstvo města bere na vědomí: 

1. Zprávu o plnění usnesení 

2. Zprávu o činnosti rady města za období od 11.9.2016 do 21.11.2016. 

3. Informaci o tom, že v žádném orgánu města nebyl projednáván záměr zrušení mateřského centra Sluníčko. 

 

II. Zastupitelstvo města schvaluje: 

1. Rozpočet města Morkovice-Slížany na rok 2017 - příloha č. 2016-15/1 

2. Rozpočtové opatření č. 4 – příloha č. 2016-15/3 

3. Rozpočtový výhled na roky 2018 -2022 – příloha č. 2016-15/4 

4. Směrnici na poskytování dotace z rozpočtu města Morkovice-Slížany na opravy nemovitosti po změně vlastníka 

nemovitosti“ příloha č. 2016-15/8 

5. Přijetí daru, a to id. 1/2 pozemku p.č. 444/7 lesní pozemek o výměře 473 m
2
 a id. 1/80 pozemků p.č. 473/2 ost. 

plocha o výměře 49 m
2
, p.č. 483/1 ost. plocha o výměře 12 m

2
, p.č. 483/12 o výměře 174 m

2
 a p.č. 490/1 ost. 

plocha o výměře 5 m
2
 v k.ú. Slížany od pana Jaroslava Božáka, Třebčín 100. 

6. Prodej pozemku p.č. 617/1 orná půda o výměře 346 m
2
 v k.ú. Morkovice manž. Dostalík Bedřich a Danuše, 

Morkovice 687 za 6 920 Kč 

7.Bezúplatný převod pozemku p.č. 250/2 ostatní plocha – ostatní komunikace o výměře 47 m
2 

 v k.ú. Morkovice 

z ČR  - Úřad pro zastupování státu ve věcech majetkových na město Morkovice – Slížany. 

8. Úplatný převod pozemku p.č. 245/6 ostatní plocha – ostatní komunikace o výměře 12 m
2
 v k.ú. Morkovice z ČR  

- Úřad pro zastupování státu ve věcech majetkových na město Morkovice – Slížany. 

9. Podání žádosti o vzájemné majetkoprávní vypořádání po stavbách „Oprava chodníku Morkovice, ulice 

Kolaříkova“, „Oprava chodníku Morkovice, ulice Uhřická“ a „Oprava chodníku Morkovice, ulice Nádražní“, a to 

pozemků. 

Číslo 
pozemkové 

parcely 
Výměra 
parcely 

Číslo 
LV Vlastník popis 

21/5 23 10001 Město Morkovice-Slížany Sinice 

21/4 26 10001 Město Morkovice-Slížany Silnice 

21/51 57 10001 Město Morkovice-Slížany Silnice 

21/115 15 10001 Město Morkovice-Slížany Silnice 

21/162 41 10001 Město Morkovice-Slížany Silnice 

21/192 13 10001 Město Morkovice-Slížany Silnice 

21/194 2 10001 Město Morkovice-Slížany Silnice 

 

Číslo 
pozemkové 

parcely 

Výměra 
parcely 

Číslo 
LV 

Vlastník popis 

21/181 50 918 Zlínský kraj - ŘSZK Chodník  

21/198 21 918 Zlínský kraj - ŘSZK Chodník  

21/199 4 918 Zlínský kraj - ŘSZK Chodník  

1366/2 82 918 Zlínský kraj - ŘSZK Chodník  

1600/9 3 918 Zlínský kraj - ŘSZK Chodník  

     

10. Vybudování zpevněné plochy na ul. Kolaříkova II 

11. Dotace organizacím (nad 50 tisíc Kč) 

FC Morkovice                                550 000   

Sokol Morkovice               200 000 

SDH Morkovice               240 000 

Cantus                  80 000       

 

III.  Zastupitelstvo města pověřuje: 

1. Starostu města podpisem čestného prohlášení – příloha č. 2016-15/2 
 

 

 



 

IV. Zastupitelstvo města ukládá: 

1. Radě města připravit návrh rekonstrukcí místních komunikací vč. finanční náročnosti a časové posloupnosti. 

2. Radě města připravit návrh rekonstrukcí chodníků vč. finanční náročnosti a časové posloupnosti. 

 

V. Zastupitelstvo města ruší: 

1. “Pravidla pro poskytování půjček na opravy nemovitosti po změně vlastníka nemovitosti“ 

 

VI. Zastupitelstvo města zvolilo: 

1. Členkou rady města Morkovice Mgr. Pešákovou 

 

  ___________________________  

 ____________________________ 
                                      Jan Jablunka        Mgr. Pavel Horák 

       místostarosta        starosta 

 


